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PROTOKÓŁ NR XXXVI/2017 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 31 sierpnia 2017 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu  

31 sierpnia 2017 roku w sali konferencyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą i trwała 

od godz. 1200  do godz. 1420. 

  

Obradom sesji przewodniczył pan Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy          p. Mariusz Dziuba 

2. Skarbnik Miasta i Gminy         p. Ewa Bator 

3. Sekretarz Miasta i Gminy          p. Edyta Staniszewska 

4. Dyrektor Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Kultury             p. Marta Gonta – Głowacka 

5. Kierownik Posterunku Policji                          asp. sztab. Janusz Bogdański 

6. Adwokat                                                                    p. Tomasz Rychlicki 

 

7. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

    

PKT 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił zebranym 

proponowany porządek obrad: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Wystąpienie zaproszonych gości. 

4. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

za okres międzysesyjny.  

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2017 - 2022. 

c) sprzedaży i udzielenia bonifikaty na zakup lokalu mieszkalnego.    

d) przyjęcia programu szczepień ochronnych przeciwko grypie dla mieszkańców 

Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą u osób powyżej 65 roku życia w latach 

2017 – 2019. 

8. Wystąpienie Pani Marty Gonta – Głowackiej dyrektor Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Kultury. 

9. Interpelacje i zapytania. 
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10. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady spytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. Nie 

zgłoszono. Pan Przewodniczący Rady poinformował o zmianach w projekcie 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy oraz zaproponował wprowadzenie 

projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 

bezprzetargowym części działek ozn. ewid. nr 686 i 687 położonych w Nowym 

Mieście nad Pilicą przy Placu Armii Krajowej, o których radni w dniu dzisiejszym 

zapoznali się przed obradami sesji. Następnie odczytał projekt uchwały w/w 

sprawie.  

Przystąpiono do głosowania proponowanego porządku obrad. W głosowaniu 13 za 

na stan obecnych na sali 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 

PKT 3 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu kierownika Posterunku 

Policji w Nowym Mieście nad Pilicą asp. szt. Janusza Bogdańskiego. 

Poinformował, że wraz z rozpoczęciem roku szkolnego należy spodziewać się 

wizyt funkcjonariuszy w szkołach i przed szkołami. Zbliża się okres zbiorów  

w sadach i spodziewamy się kradzieży owoców. Prosił osoby prowadzące skupy 

owoców, aby nie przyjmowały owoców od osób, które nie posiadają sadów.   

  

Przewodniczący osiedla nr 3 Zbigniew Loba odniósł się w kwestii pieszych patroli 

na terenie osiedla wojskowego. Patrol radiowozem w nocy nie spełnia swojego 

zadania, ponieważ jest widoczny z daleka. Zdaniem mieszkańców funkcjonariusze 

mogliby się poruszać pieszo, aby skutecznie zareagować na łamiących prawo. 

Pomysł pieszych patroli osiedlowych poparła przewodnicząca osiedla nr 1 Helena 

Pardej. Pan kierownik zapewnił, że we wskazane miejsca zostaną wysłane patrole. 

Prosił o zgłaszanie sytuacji na numer 997. 

Pomysł poparł pan Burmistrz oraz zaproponował, aby na terenie miasta policjanci 

poruszali się na rowerach, a interwencje będą przeprowadzane szybciej i sprawniej. 

Na terenie miasta mamy kilka miejsc gdzie młodzież najczęściej się spotyka 

zakłóca porządek i w związku z tym prosił, aby częściej te miejsca były 

kontrolowane. Ponadto prosił, aby właściciele posesji wystawiali odpady 

wielkogabarytowe, budowlane w terminie odbioru odpadów lub dostarczali  

do Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych.  

Pan kierownik Bogdański poinformował, że nowomiejscy policjanci wystawili  

w miesiącu lipiec około 70 mandatów porządkowych, podkreślił, że to nie jest tak, 

że nic nie robią.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził na podstawie listy obecności załącznik 

nr 2 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na sali obrad obecnych było 

14 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 
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PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował,  

że protokół z ostatniej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą, która 

odbyła się w świetlicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Żdżarach w dniu 8 sierpnia 

br. był tradycyjnie wyłożony do wglądu w Biurze Rady i umieszczony na stronie 

internetowej Urzędu. W związku z tym zapytał czy są uwagi do protokołów  

z ostatnich sesji. 

Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu.  

W głosowaniu jednogłośnie 13 za na stan obecnych na sali 13 radnych, przeciw  

– 0, wstrzymało się – 0. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 

 

PKT 4 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bartosz Gulina poinformował, że  

w okresie międzysesyjnym komisja odbyła wspólne posiedzenie Stałych Komisji 

Rady Miejskiej w dniu 22 sierpnia 2017 roku.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności do 

niniejszego protokołu oraz: 

1. Sekretarz Miasta i Gminy           p. Edyta Staniszewska 

2. Skarbnik Miasta i Gminy           p. Ewa Bator 

3. Pracownik Urzędu Miasta i Gminy                 p. Tomasz Bogacki 

Posiedzeniu przewodniczył Bartosz Gulina – przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady.  

   2. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

W PKT. 1 Skarbnik Miasta i Gminy Ewa Bator omówiła projekty uchwał  

w sprawie: 

- zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok.  

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 

2017-2022.  

Następnie pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Tomasz Bogacki omówił projekt 

uchwały w sprawie sprzedaży i udzielenia bonifikaty na zakup lokalu 

mieszkalnego.  

Wiceprzewodnicząca Rady p. Elżbieta Zaraś omówiła projekt uchwały w sprawie: 

przyjęcia programu szczepień ochronnych przeciwko grypie dla mieszkańców 

miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą u osób powyżej 65 roku życia w latach 

2017-2019. 

W PKT 2 Spraw bieżących nie zgłoszono. Na tym posiedzenie komisji 

zakończono. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej Iwona Lepa 

poinformowała, że w tym samym dniu tj. 22 sierpnia komisja dokonała przeglądu 

szkół na terenie gminy do rozpoczęcia roku szkolnego. Prace w szkołach trwały, 
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porządkowe. W tym dniu komisja nie dokonała przeglądu Liceum 

Ogólnokształcącego w związku z tym, ze trwały matury poprawkowe. Przegląd 

komisja dokonała w osobach przewodniczącej Komisji Oświatowo –Społecznej 

wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej.  

Komisja Oświatowo – Społeczna przekazała następujące wnioski: 

- konieczność wykonania w Publicznym Gimnazjum placu zabaw oraz sprawdzenia 

możliwości pozyskania terenu od Starostwa Powiatowego w Grójcu.   

- modernizację kanalizacji oraz kanałów wód opadowych. 

- konieczność zwiększenia budżetu na remonty w Publicznej Szkole Podstawowej 

w Nowym Mieście nad Pilicą. 

- zabezpieczenie środków na wymianę rur Centralnego Ogrzewania ( w dwóch 

etapach) w Publicznej Szkole Podstawowej w Żdżarach. 

Na dzień wizytacji komisji nie było placów zabaw, które będą przeznaczone dla 

oddziałów przedszkolnych po rozmowach z panem burmistrzem taki plac zostanie 

wykonany. Komisja stwierdziła, że szkoły są przygotowane do rozpoczęcia roku 

szkolnego 2017/2018. 

 

PKT 5 

Burmistrz Miasta i Gminy Mariusz Dziuba przedstawił sprawozdanie  

za okres międzysesyjny tj. od 08.08.2017r. do 31.08.2017r.  

- dokonanie przeglądu szkół do rozpoczęcia roku szkolnego.  

- lustracja budynku Miejsko Gminnego Ośrodka Domu Kultury po kątem 

remontów, które się odbywają. 

- 08.08. powitanie pieszej pielgrzymki warszawskiej na Jasną Górę wraz 

Przewodniczącym Rady oraz ks. Proboszczem. 

- 09.08. powitanie pieszej pielgrzymki studenckiej na Jasną Górę. Udział  

w uroczystej Mszy Św. odprawionej przy pomniku Ojca Honorata. W imieniu 

Dyrektora Warszawskiej Pielgrzymki wyraził podziękowania dla wszystkich 

mieszkańców i zgromadzeń zakonnych za przygotowane posiłki i wszelką okazaną 

pomoc dla pielgrzymów.  

- w dniu 10.08. przyjęto grupę pielgrzymów rowerowych. 

- 18.08. odbiór kanalizacji deszczowej na ul. Tomaszowskiej (II etap). 

- 20.08. odbyły się Dożynki Gminne w Żdżarach. Pan Burmistrz podziękował 

sołectwom za przygotowane wieńce. Podziękował sołectwu Żdżar  

za przygotowanie stoiska.  

- 24.08. podpisanie aktu notarialnego na przebudowę dróg lokalnych we wsi 

Domaniewice. 

- udział w spotkaniu z Wojewodą Mazowieckim w sprawie szkód łowieckich. Pan 

Wojewoda zapoznał, że czynione są prace nad nową ustawą dot. zwierząt 

bezdomnych. Zostały przekazane uwagi dotyczące szacowania szkód po klęskach 

żywiołowych i pracy komisji.  

- 25.08. odbiór plaży – ,,Łęgonicka Riwiera”. Pan Burmistrz podziękował  

w imieniu swoim i Przewodniczącego Rady sołtysowi miejscowości Łęgonice, 

całej grupie, która była zaangażowana w stworzenie Riwiery oraz pani Dudek, 
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która cały program przygotowała. Powstało ładne miejsce spotkań dla 

mieszkańców.  

- dokonanie objazdu w Żdżarach przed odbiorem drogi powiatowej.  

- udział w uroczystościach związanych z obchodami 50-lecia powstania Jednostki 

OSP Jankowice połączone z oddaniem świetlicy wiejskiej. Pan Burmistrz 

podziękował komendantowi Jednostki p. Sarneckiemu, pani sołtys i mieszkańcom  

za zaangażowanie w remont budynku. Za pozyskanie środków finansowych 

przekazał podziękowania komendantowi Jackowi Chrobakowi i Tadeuszowi 

Klatce.  

- 28.08. odbiór przebudowy drogi powiatowej w Żdżarach – odcinka drogi, przy 

którym powstał pas chodnika. Odcinek drogi powstał przy współpracy Starostwa 

Powiatowego w Grójcu, natomiast odcinek chodnika przy współpracy prywatnego 

inwestora.  

- spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie przeprowadzanych remontów  

w szkołach.  

Następnie Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi jeśli chodzi o dofinansowanie szkoły 

kard. Stefana Wyszyńskiego przypomniał, że w pierwszym roku kadencji gmina 

przeznaczyła środki na realizację zadania budowa ciągu pieszego z kostki brukowej 

do szkoły. Było to największe wykonane zadanie spośród pozostałych szkół. W 

roku bieżącym były przeznaczone większe środki na remonty nowo powstałej 

szkoły podstawowej oraz jej przygotowanie do rozpoczęcia roku szkolnego. Jeśli 

chodzi o plac zabaw przed gimnazjum i szkołą podstawową wykonanie zadania 

ustalono w najbliższym czasie we wrześniu. Jeśli chodzi o modernizację kanalizacji 

w gimnazjum zadanie zostanie zaplanowane. 

- spotkanie z Marszałkiem Senatu RP Stanisławem Karczewskim.  

- 29.08. spotkanie jednostek samorządu terytorialnego w Warszawie z Wojewodą 

Mazowieckim, przedstawicielami ministerstwa infrastruktury w sprawie nowego 

programu rozwoju gminy.  

 

Pan Jan Dąbrowski sołtys wsi Żdżary podziękował panu Burmistrzowi i radnym 

Rady Miejskiej, Staroście Powiatu Grójeckiemu i inwestorom, sponsorom  

za wykonanie odcinka drogi z jego odwodnieniem.  

 

PKT 6 

Przewodniczący Rady Tomasz Pietrucha poinformował o pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady: 

- z dn. 07.08.2017r. od MUNICIPIUM SA w sprawie udostępnienia danych 

kontaktowych.  

- z dn. 11.08.2017r. od Prokuratury Rejonowej w Grójcu w sprawie nadesłania 

uchwały dot. utrzymania czystości i porządku w gminach. 

- z dn. 29.06.2017r. od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Grójcu informacja  

o nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach 

majątkowych.  
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Następnie Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za przygotowanie 

Dożynek Gminnych w Żdżarach. Szczególne podziękowania przekazał radnemu 

Rady Miejskiej Stanisławowi Dobrodziejowi, radzie sołeckiej, sołtysowi Janowi 

Dąbrowskiemu, panu Andrzejowi i Szymonowi Nowakowskiemu, firmie Ditta – 

Seria Edmundowi Pietrzakowi. Podziękował za witacze i zachęcił do obejrzenia 

zdjęć Nowego Miasta. Podziękowania również złożył dla wszystkich 

zaangażowanych w przygotowanie obchodów 50 - lecia powstania Ochotniczej 

Straży Pożarnej Jankowice, dla radnych, rady sołeckiej, pani sołtys. W chwili 

obecnej Jankowice są wizytówką sołectw, dzięki współpracy ze strażą, 

mieszkańcami. Pan Burmistrz czyni przygotowania nad ułatwieniem dojazdu do 

świetlicy.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Pietrucha ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie wznowiono obrady.  

 

PKT 7a 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok. Skarbnik 

Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła załączniki do niniejszej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXXVI/233/2017  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7b 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2017-20122. Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa 

Bator omówiła objaśnienie do niniejszej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej spytał czy są pytania lub uwagi do w/w projektu 

uchwały. Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu za – 13 

radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 

uchwalono uchwałę Nr XXXVI/234/2017 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7c 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie sprzedaży i udzielenia bonifikaty na zakup lokalu 

mieszkalnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej spytał czy są pytania lub uwagi do w/w projektu 

uchwały. Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu za – 13 

radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 

uchwalono uchwałę Nr XXXVI/235/2017 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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PKT 7d 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu szczepień ochronnych przeciwko 

grypie dla mieszkańców miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą u osób powyżej 65 

roku życia w latach 2017-2019. Omówiła uzasadnienie do niniejszej chwały. 

Prosiła sołtysów o rozpropagowanie informacji o bezpłatnych szczepieniach 

przeciwko grypie dla mieszkańców gminy powyżej 65 roku życia. Informacje 

zostaną umieszczone w lokalnych gazetach i na stronie internetowej Urzędu.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej spytała czy są pytania lub uwagi do w/w 

projektu uchwały. Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu za – 

13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 

uchwalono uchwałę Nr XXXVI/236/2017 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował radnym Elżbiecie Zaraś, Dariuszowi 

Dziurowiczowi za podjęcie inicjatywy. Na realizację projektu przeznaczono kwotę 

15 tys. zł. W wielu samorządach taki projekt jest realizowany i ma nadzieję, że i ten 

będzie służył naszym mieszkańcom. 

 

PKT 7e 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 

bezprzetargowym części działek ozn. ewid. nr 686 i 687 położonych w Nowym 

Mieście nad Pilicą przy Placu Armii Krajowej.  

Pan Burmistrz nawiązując do w/w projektu uchwały zaznaczył, że rozmowy  

na temat przebudowy Placu Armii Krajowej toczyły się wielokrotnie. Wizualizacja 

placu dostępna jest na stronie internetowej Urzędu. Nie było wiadomo, w jakiej 

formule będzie można było dokonać przebudowy tego placu, dlatego koszty 

odgrywały tutaj dużą rolę. Ma nadzieję, że plac będzie praktyczny dla 

mieszkańców korzystających tam z różnych lokali z parkingu dla samochodów, 

będzie skwerek dla mieszkańców. Samolot zostanie odnowiony oraz postument, na 

którym jest posadowiony. Czy wizualizacja się spodoba czy nie jest to sprawa 

sporna, ale odnowiony plac będzie wizytówką przy wjeździe do Nowego Miasta.  

Jeśli chodzi o dofinansowanie tak jak wcześniej wspomniał wiąże się z dużymi 

kosztami i dopóki nie pojawiłby się jakiś sponsor i nie moglibyśmy pozyskać jakiś 

funduszy to na pewno nie przystąpilibyśmy do przebudowy palcu. Były 

prowadzone rozmowy z firmą odnośnie współfinansowania przebudowy tego 

placu, opłaty z tytułu dzierżawy wniosą korzyści dla gminy. 

 

Radny Sebastian Stolarek pogratulował panu Burmistrzowi odnośnie realizacji 

przebudowy tego palcu, były prowadzone rozmowy na ten temat i interwencje 

może prośby z mojej strony, więc cieszmy się, że mamy taki plac i cieszmy się, że 

możemy go zmienić, poprawić pod warunkiem, że będzie to przy dużym wsparciu 

finansowym z zewnątrz a nie wyłącznie z budżetu gminy. Następnie spytał 
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odnośnie wizualizacji placu po stronie, której znajdują się sklep, zakład fryzjerski 

itd. Czy możemy liczyć na to, że będą tam również wyznaczone miejsca 

parkingowe. Czy wizualizacja placu obejmuje wyłącznie część środkową placu  

i miejsc parkingowych przed sklepem Biedronka?  

 

Radna Iwona Lepa zaznaczyła, że cieszy się, że radny Stolarek zmienił zdanie  

po ostatnich długich rozmowach. Przypomniała, że wszyscy radni zamierzali 

zmodernizować ten plac i rozmowy toczyły się od dawna w tej sprawie. Na samym 

początku było mówione, że tego zadania sami nie zrealizujemy, szukamy sponsora.  

Najlepszym sponsorem okazała się firma, Jeromino Martins Polska S.A. dlatego, że 

w pobliżu znajduje się sklep są nie udogodnienia z miejscem parkingowym. Po 

długich rozmowach udało się, aby ten plac mógł być naszą wizytówką. 

Wynegocjowaliśmy dużą wycenę ponadto firma przeznaczy środki na remont 

samolotu. Zawarcie umowy będzie stanowiło dla gminy źródło przychodów. 

Kwota, którą firma za sponsoruje to ok. 233 700zł. natomiast wpływy z tytułu 

dzierżawy to ok. 1 538zł. Z wizualizacją placu radni się zapoznali, o którą prosił 

radny Sebastian Stolarek, informacja umieszczona została na stronie internetowej 

Urzędu i w lokalnych gazetach. Jest to przemyślana inicjatywa ze strony pana 

Burmistrza i wszystkich radnych bo środki niewielkie musimy dołożyć i myśli, że 

mówienie ,,interwencje moje, nie moje” bo tak po prostu nie było.  

 

Pan Burmistrz powiedział, że do wizualizacji można dopiąć projekt organizacji 

ruchu, który tam będzie wykonany i będzie można się zapoznać jak będzie plac 

wykonany. Biorąc pod uwagę przebudowę musieliśmy uwzględnić wiele 

czynników głównie koncepcji drogowej m. in. zmienić usytuowanie przejść dla 

pieszych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej spytał czy są pytania lub uwagi do w/w projektu 

uchwały. Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu za – 13 

radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 

uchwalono uchwałę Nr XXXVI/237/2017 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał p. Martę Gonta – Głowacką dyrektor 

Miejsko Gminnego Ośrodka – Kultury.  

Pani dyrektor podziękowała Radnym za przydzielenie środków finansowych na 

realizacje tego, co może realizować w chwili obecnej. Następnie przedstawiła 

multimedialny pokaz zdjęć placówki od momentu przejęcia i pełnienia funkcji 

dyrektora placówki. Budynek przeszedł gruntowny remont. Począwszy m.in. od 

remontu sal, wymiany części instalacji elektrycznej, a kończąc  na odświeżeniu  

i pomalowaniu  wszystkich pomieszczeń. Sale są przygotowane i możemy z nich 

korzystać. Dodała, że bardzo łatwo jest obiekt zlikwidować znacznie trudniej jest 

ponownie powołać do jego funkcjonowania. Obiekt był zlikwidowany i powołanie 

jego wymagało przejścia od nowa procedurę, która by umożliwiła pracę w tym 
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ośrodku. Od września będą prowadzone koła zainteresowań m. in. zjęcia 

plastyczne, komputerowe, nauka języka obcego. Dom Kultury będzie prowadził 

działalność na potrzeby kół zainteresowań reaktywowanie aktywności u osób, 

którzy chcą stworzyć sobie koła o różnym profilu.   

 

Radny Sebastian Stolarek jest pełen podziwu dla dyrektor czym się pani wykazała a 

pani krasomówstwo wprowadziło mnie w olbrzymi zachwyt. Spytał jak długo ten 

obiekt był przez nikogo użytkowany. Około trzech lat. Jeżeli ten obiekt był 

nieużytkowany przez około trzech lat trudno się dziwić, że sale wymagały 

odnowienia. Następnie spytał o koszt remontów, jaki został w obiekcie wykonany. 

Pani dyrektor odpowiedziała, że jest pan radnym to powinien pan wiedzieć, jaki 

budżet został przyjęty. Dotacja z budżetu to ok. 411 000, 00zł. z tego część 

kosztów stanowią wynagrodzenia dla pracowników, usługi, remonty i inne. 

Pozostałe środki przeznaczone są na remont II piętra obiektu.  

Radny spytał czy pozostała kwota wystarczy na dokończenie remontu tego obiektu. 

Tak - odpowiedziała pani dyrektor.    

 

Radna Iwona Lepa spytała o zajęcia z języka obcego. 

Zajęcia będą prowadzone przez firmę zewnętrzną dla dzieci i młodzieży. Firma 

będzie pobierała opłatę od każdego uczestnika biorącego w zajęciach.   

Przewodniczący Rady podziękował pani dyrektor za prezentację.  

Pani dyrektor podziękowała radnemu Stolarkowi za to, jak określił nie wie czy 

powiedział ironicznie czy nie, ale ktoś wreszcie podziękował za to, że się dobrze 

uczyła zarówno w szkole podstawowej, średniej jak i na studiach. Bo wszyscy 

powinniśmy przykładać wagę do tego jak się wysławiamy.  

 

Pan Burmistrz podziękował za dzisiejszą prezentację, za czas, który spędziła w 

obiekcie i za to, czego dokonała. Wszyscy, którzy pracowali w ośrodku i 

prowadzili zajęcia pozalekcyjne otrzymali wymówienia.  Tak jak pani dyrektor 

powiedziała doszło do strasznej rzeczy zamknięcia tej placówki. Pan Burmistrz 

dodał, że podczas zajęć muzycznych na wiadomość o zamknięciu placówki 

wszystkie dzieci płakały. Dzieci miały gdzie przyjść i była to pożyteczna sprawa. 

To, co zrobiła pani dyrektor przez ten okres czasu jest pełen podziwu i prosił, aby 

nie przejmowała się jakimiś uszczypliwymi uwagami kogoś z boku. Rezygnowała 

ze swojej pensji, aby niektóre pomieszczenia pomalować. I ma nadzieję, że 

stosowne instytucje przyjmą budynek do użytku i placówka będzie prężnie 

funkcjonować.  

 

PKT 9 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

PKT 10 

Wolnych wniosków i oświadczeń nie zgłoszono. 
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PKT 11 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz 

Pietrucha zamknął o godz. 14.20 obrady sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

nad Pilicą. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku cyfrowym i 

stanowi integralną część protokołu.  

 

Protokółowała        Przewodniczył  

                                                                          Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                    mgr Tomasz Pietrucha 


